

《单词百科:topographic是什么意思?topographic怎么发音?topographic的解释和用法》

英语单词topographic是什么意思?topographic怎么读?topographic怎么发音?简答网为您整理了topographic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



topographic怎么读

topographic的读音:[t ɒ ' ræ f k]

topographic的意思

1、adj.地质的, 地形学上的;

topographic的相关词组

1、topographic anatomy 局部解剖学;

2、topographic old age 老年地形期;

topographic的近义词

1、topographical adj.地形学的;地形测量的;地形的;

topographic的双语例句

1、According to the geographical features and topographic measurement features , the adequate boundary conditions are set.

根据胶州湾水域的地理特点和地形测量特征, 设置符合其特点的边界条件.

2、They differ somewhat from bathymetric charts which are virtually topographic maps of the ocean floor.

它们与水深图稍有不同,后者实际上是洋底地形图.

3、Orthophotographs usually do not include contours as shown on topographic maps.

正射摄影象片一般不带像地图所表示的等高线.

4、Topographic anatomy is a bridge course of clinical medicine with considerable practicability.

局部解剖学是实用性很强的与临床医学相衔接的“桥梁课程”.

5、Geomorphology: Scientific discipline that describes and classifies the Earth's topographic features.

地貌学 有关地球地形特征的描述及分类的学科.

6、Almost all designs in city planning are made on topographic map.

城市规划中的各项规划设计总图,几乎全部是在地形图上编制的.

7、The emulating results demonstrate that this model fits the STM topographic measuring process well.

仿真结果表明,该模型较好地反映了扫描隧道显微镜对样品表面轮廓的测量过程.

8、Basic mapping is topographic mapping made from new surveys.

基本地图就是地形图,它是根据新的实测成果制作的.

9、The study result has been used topographic mapping of marin project.

该项研究成果已初步应用于海洋项目总图编绘工作,并取得了预期效果.

10、Soundness of the rock surface must be included in the topographic study.

岩石表面的坚固性,必须包括在地形研究之内.

11、Topographic Form and Design Technology.

地形与设计技术120.

12、This paper discusses the renewable method of mine topographic map of underground mining.

论述了井下开采矿井矿用地形图的更新方法.

13、The manual production of vector topographic maps can be a time consuming and costly process.

地图的手工矢量化是一项耗时、费力的工作.

14、This paper introduce the topographic map computer identify and input system applied in engineering.

本文介绍了用于工程的地形图计算机识别和录入系统.

15、Data quality controlling is a important index for topographic digital map.

数据质量控制是良好的数字地形图质量的重要保证.

以上是简答网为您整理的topographic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于topographic的用法、topographic的释义、topographic的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/topographic>